
BRM.0012-2.11.2024  

  

 

Protokół Nr 11 

z posiedzenia z posiedzenia Komisji Budżetu  

z dnia 15 listopada 2024r. 

  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Mariusz Labudda, Przewodniczący Komisji. Obecni według 

załączonej listy obecności.   

 

Porządek obrad: 

1. Dyskusja w sprawie wniosku Zespołu Szkół nr 1 we Władysławowie w spawie 

dofinasowania w związku z uczestnictwem uczniów w Ogólnopolskich Igrzyskach 

Młodzieży w Badmintonie 

2. Dyskusja dotycząca zmian do budżetu Gminy Władysławowo na 2024r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Nowa Wieś Lęborska z przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa 

alternatywnej drogi dojazdowej do wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez 

Lęborski Związek Powiatowo-Gminny w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Sprawy środowiska i gospodarki odpadami referuje Pani Grażyna Janusch, Kierownik RŚiGO 

ZOK.0006.163.2024 projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa 

Wieś Lęborska z przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej 

drogi dojazdowej do wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek 

Powiatowo-Gminny w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. 

Projekt uchwały: 

§ 1 Udziela się z budżetu Gminy Władysławowo pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś 

Lęborska z przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej drogi 

dojazdowej do wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek 

Powiatowo-Gminny w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. 

§ 2 Pomoc finansowa, o której mowa w § 1 niniejszej uchwały zostanie udzielona w formie 

dotacji celowej w kwocie 139.363,64 zł ze środków budżetu Gminy Władysławowo na rok 

2025.  

§ 3 Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej i zasady rozliczenia środków 

określone zostaną w umowie zawartej pomiędzy Gminą Władysławowo a Gminą Nowa Wieś 

Lęborska. 

§ 4 Traci moc uchwała Nr LXXVII/1191/2024 Rady Miejskiej Władysławowa z dnia  

31 stycznia 2024r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś Lęborska  

z przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej drogi dojazdowej 

do wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek Powiatowo-

Gminny w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

§ 5 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Władysławowa. 

§ 6 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

b.jamros
nagłówkowa



UZASADNIENIE 

Gmina na mocy art. 220 ustawy o finansach publicznych może przeznaczyć z budżetu środki 

finansowe na pomoc finansową dla innej jednostki samorządu terytorialnego w drodze uchwały 

podjętej przez radę. Pomoc może zostać udzielona w formie dotacji celowej, która będzie 

podlegać rozliczeniu. Powyższy projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej  

z przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej drogi dojazdowej 

do wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek Powiatowo-

Gminny w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych w 

wysokości wskazanej w treści uchwały. 

 

Z uwagi na fakt, iż pomoc finansowa Gminie Nowa Wieś Lęborska z przeznaczeniem na wkład 

własny dla w/w inwestycji nie zostanie udzielona w 2024 roku, niezbędne jest wyeliminowanie 

z obrotu uchwały Nr LXXVII/1191/2024 Rady Miejskiej Władysławowa z dnia  

31 stycznia 2024r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś Lęborska  

z przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej drogi dojazdowej 

do wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek Powiatowo-

Gminny w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

 

Wobec powyższego przyjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są dodatkowe uwagi, zapytania do projektu uchwały? 

Uwag, zapytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały: 

 

Głosowanie: 7 głosów za – opinia pozytywna 

 

ZOK.0006.164.2024 projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały: 

§ 1 Postanawia się o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych budżetu Gminy Władysławowo niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości do 3.000.000,00 zł 

z uwagi na fakt, iż środki pozyskane z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi są 

niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi.  

§ 2 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Władysławowa. 

§ 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Uzasadnienie 

Zgodnie z art. 6r ust. 2da pkt 1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości 

i porządku z gminach, rada gminy może postanowić, w drodze uchwały,  

o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami,  

w przypadku gdy środki pozyskane z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi są 

niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

 



Do końca września 2024 roku dochody z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi wyniosły 7.682.004,00 zł a wydatki 9.152.575,00 zł. Dużo wyższy koszt 

gospodarowania odpadami komunalnymi w porównaniu do dochodów z tego tytułu powoduje, 

że niezbędne jest pokrycie części kosztów z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

W świetle powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są dodatkowe uwagi, zapytania do projektu uchwały? 

Uwag, zapytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały: 

 

Głosowanie: 7 głosów za – opinia pozytywna 

 

ZOK.0005.13.2024 wniosek Zespołu Szkół nr 1 we Władysławowie o dofinasowania w 

związku z uczestnictwem uczniów w Ogólnopolskich Igrzyskach Młodzieży w Badmintonie 

 

Członkowie Komisji zaproponowali udzielić wsparcia finansowego w kwocie 2 600, 00 zł z 

budżetu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych we Władysławowie. 

Przewodniczący zapytał, czy są dodatkowe uwagi, zapytania do wniosku? 

Uwag, zapytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższą propozycje: 

 

Głosowanie: 7 głosów za – opinia pozytywna 

Sprawy finansowe referuje Pani Agnieszka Szczurek, Skarbnik Władysławowa 

 

Dyskusja dotycząca zmian do budżetu Gminy Władysławowo na 2024r. 

 

Skarbnik Władysławowo poinformowała radnych, że w związku z koniecznością przygotowana 

projektu budżetu na 2025r. nie zdążyła przygotować wersji papierowej zmian do budżetu  

na 2024r. Skarbnik przestawiła zarys zmian, jakie planuje przygotować do najbliższej Sesji. 

 

Burmistrz Władysławowa poprosił radnych o ostateczną decyzje dotyczącą wsparcia 

finansowego dla nowo powstałej Niepublicznej Szkoły Mistrzostwa Sportowego Cetniewo  

we Władysławowie. 

Burmistrz poinformował, że w związku z brakiem możliwości prawnej dotyczącej przekazania 

środków finansowych dla ww. placówki oświatowej z budżetu Gminy Władysławowo, dyrekcja 

Szkoły wyszła z inicjatywą, aby takową dotacje przekazać do Starostwa Powiatowego w Pucku, 

które formalnie w dalszej kolejności może udzielić wsparcia finansowego dla szkoły. 

 

Burmistrz poprosił radnych, aby obecnie przegłosowywali kwestie przekazania dotacji do 

Starostwa w Pucku, celem dalszego przekazania do Szkoły Mistrzostwa Sportowego Cetniewo 

we Władysławowie. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie kwestie przekazania środków finansowych do 

Starostwa w Pucku z budżetu gminy Władysławowo: 

Głosowanie: 7 głosów przeciw – opinia negatywna 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  



Przewodniczący Komisji: 

/-/ Mariusz Labudda  

 

Protokół 

sporządziła:   

B. Jamros  

dn. 15.11.2024r.  


